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AK Parti Milletvekilleri
Kızılcahamam kampına katıldı

AK Parti Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan,
liderliğinde "31. İstişare ve
Değerlendirme Toplantısı"
düzenlendi. Düzenlenen
toplantıya Afyonkarahisarlı
Milletvekilleri Ali Özkaya,
İbrahim Yurdunuseven ve
Hasan Arslan’da katıldı.
>>8’DE

Afyonkarahisar’da LGS sınavına
6 bin 841 öğrencinin katıldı

2

Afyon’un tarihi ve turistik yerlerine
ulusal medyadan büyük ilgi

Afyonkarahisar Valiliği himayelerinde Zafer Kalkınma Ajansı
koordinesinde Afyonkarahisar’a gelen uluslararası televizyon kanalları
ve haber ajansları temsilcisi basın mensupları ve influencerlar Vali Kübra
Güran Yiğitbaşı ve AKÜ Rektörü Mehmet Karakaş ile bir araya geldiler.

Uluslararası televizyon kanalları, haber ajansları ve
influencerlerden oluşan 25 kişilik ekip, 3 gün
süren gezilerde Afyonkarahisar’ın tarihi ve turistik

yerlerini inceleyerek şehrin tanıtımına destek verdiler.
Gezilerin ardından Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran
Yiğitbaşı ve AKÜ Rektörü Mehmet Karakaş ile bir araya
gelen heyet Afyonkarahisar'ın gizemli atmosferini keşfet-
mek üzere yola çıktıklarını ve şehrin doğal güzelliklerinin
arasında dolaşırken, tarihin derin izlerini keşfettiklerini
aynı zamanda Kalelerin, mağaraların ve termal kay-
nakların büyüleyici güzelliklerini deneyimlediklerini ifade
ettiler. >>HABER SAYFA 8’DE

Sultandağı Gençlik Kampı,
gençlere unutulmaz
anılar yaşattı
Gençlik ve Spor Bakanlığı tarafından 31
Mayıs - 2 Haziran 2024 tarihleri arasında
düzenlenen Sultandağı Gençlik Kampı, 192
gencin coşkulu katılımıyla gerçekleşti.>>8’DE

“AFYONKARAHİSARLININ PARASINI,
AFYONKARAHİSAR

İÇİN HARCAYACAĞIZ”
Belediye Başkanı Burcu Köksal, Halk Günü etkinliği kapsamında Fatih Mahallesi
sakinleriyle bir araya geldi. Halk Günü toplantılarının ikincisi Fatih Mahallesinde
gerçekleşti. Vatandaşların yoğun ilgi gösterdiği buluşmada Başkan Burcu Köksal,
sorunları, talepleri ve önerilerini dinledi. >>5’TE

Afyon MYO’da yenilenebilir
enerji konuşuldu
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Afyon Meslek
Yüksekokulu (MYO) Elektronik ve Otomasyon Bölümü
tarafından düzenlenen seminerde rüzgar santrallerinin
çalışma prensipleri anlatıldı.>>5’TE

“Geometrinin büyülü dünyası”
konferansı gerçekleştirildi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Matematik Kulübü tarafın-
dan Geometrinin Günlük Hayattaki Yeri “Geometrinin Büyülü
Dünyası” temalı konferans düzenlendi. >>5’TE

A Milli Takım, İtalya maçı
hazırlıklarını sürdürdü

2024 Avrupa Şampiyonası'nda F Grubu'nda mücadele
edecek A Milli Takım, turnuva öncesinde 4 Haziran'da

İtalya ile oynayacağı özel maçın hazırlıklarına bu
akşam yaptığı antrenmanla devam etti.>>7’DE

Bolvadin'e yeni GES santrali

3

Yağış yerini
sıcağa
bırakıyor / 3

Sokak köpeği kazaya
neden oldu, 3 yaralı

Afyonkarahisar’da aniden önüne çıkan sokak
köpeğine çarpamamak için manevra yapan
sürücünün kontrolünden çıkan otomobil yol
kenarındaki refüje devrildi. >>3’TE

Müdür Sünnetci,
BİLSEM yıl sonu Şenliği’ne katıldı…

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, Dumlupınar Bilim
ve Sanat Merkezi, yılsonu şenliği’ne katıldı. >>3’TE
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32 yıllık başkan Erdem güven tazeledi
Afyonkarahisar Sandıklı Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifi Olağan Genel Kurulu gerçekleştirildi.

Genel kurulda yapılan açık oylama ile 32
yıldır görevi devam ettiren Başkan Ahmet
Erdem güven tazeledi. İlçede bir restoran

da gerçekleştirilen genel kurulda, kooperatifin

faaliyetleri hakkında bilgiler verildi. Gelir- Gider
bütçeleri oy birliği ile kabul edilirken, 1992 yılında
göreve gelen Başkan Ahmet Erdem 4 yıl daha
Sandıklı Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifine başkan

seçildi. Seçimin şoför esnafı ve ilçeye hayırlı
olmasını dileyen Başkan Erdem; “Bu göreve 1992
yılında geldim. 1992’den bu yana hiçbir maaş
almadan görevimi devam ettirdim. 50 TL gibi bir

huzur hakkı kağıt üzerinde aldığım görülüyor fakat
onu da almadım. Arkadaşlarım bir 4 yıl daha şah-
sımı seçtiler. Ömrümüz olur ise bir 4 yıl daha göre-
vime devam edeceğim” dedi. >>İHA

Kaymakam Bilici, miniklerin
mezuniyet sevincine ortak oldu
Afyonkarahisar Emirdağ Kaymakamı Bilici ve eşi Filiz Bilici, Fadime

Derviş Uyar Anaokulu öğrencileri mezuniyet törenine katıldı.
Emirdağ Spor Salonu’nda saygı duruşu ve
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla başlayan pro-
gramda, minik öğrenciler mezuniyet töreni
etkinliğinde gösterileriyle göz kamaştırdı.
Çocukların vatanına, milletine, devletine ve
ailelerine faydalı bir birey olarak yetişmeleri
dileklerinde bulunan Kaymakam Bilici,

çocukların bundan sonraki eğitim öğretim
hayatlarında başarılar dileyerek, onların
yetiştirilmesinde emeği geçen tüm öğretmen-
lere ve velilere teşekkür etti. Program mezu-
niyet belgelerinin takdimi ve kep atma töreninin
ardından çekilen hatıra fotoğraflarıyla son
buldu. >>İHA

Afyonkarahisar’da LGS sınavı
6 bin 841 öğrencinin katıldı

Yurt genelinde olduğu gibi Afyonkarahisar’da Liselere
Geçiş Sistemi (LGS) 6 bin 841 öğrenci katıldı.

LGS sınavı kent merkezinde 36 okulda yapıldı.
LGS’nin birinci oturumu dün 09.30'da başlarken,
ikinci oturumu ise saat 11.30'da başladı. Birinci otu-
rumda öğrencilere ‘Türkçe, İnkılap Tarihi ve
Atatürkçülük, Din Kültürü ve Ahlak Bilgisi ile
Yabancı Dil’ derslerinden toplam 50 soru sorulacak
ve 75 dakika yanıtlama süresi verildi. İkinci oturum-
da ise öğrencilere ‘Matematik ve Fen Bilimleri’ der-

slerinden toplam 40 soru soruldu ve öğrencilerin
soruları yanıtlaması için 80 dakika süre verildi.
LGS’ye giren öğrencilerin büyük bir çoğunluğu
aileleri ile birlikte okula geldi. Çocukları sınavda ter
döken ailelerin bazıları ise okul bahçesinin yanında
boş buldukları yerlere oturarak çocukları için
Kur’an-ı Kerim okuyup, dualar etti.
>>İHA

‘Genç gönüllüler çocuk gönüllerle
buluşuyor’ projesinin kapanışı yapıldı

Afyonkarahisar İl Müftülüğü, Gençlik Koordinatörlüğü tarafından, şubat
ayından itibaren uygulanmaya devam eden "genç gönüllüler çocuk gönüllerle

buluşuyor " projesi Paşa Camii’nde gerçekleştirilen program ile tamamlamandı.
Üniversite ve liseye giden genç gönüllüler ile çocuk-
ların bir araya geldiği programa, İl Müftü Yardımcısı
Ayşegül Kurt, Gençlik Koordinatörü İl Vaizi Hacer
Genç, projede yer alan din görevlileri ve manevî
rehberler, öğrenciler ve aileleri katıldı. Kur’an-ı Kerim

tilaveti ile başlayan program, Müftü Yardımcısı
Kurt'un konuşması ve çocukların sunumları ile
devam etti. Kurs öğreticileri ve manevi rehberler
eşliğinde hazırladıkları ilahi ve şiirleri sunan çocuk-
lar, oyunlar eşliğinde güzel bir gün geçirdiler. >>İHA

Öztaş, Enerji Kentleri Birliği
encümen üyeliğine seçildi

T.C. Enerji Kentleri Birliği’nin Mayıs Ayı Toplantısı büyük bir katılımla gerçek-
leştirildi. Toplantıda Sandıklı Belediye Başkanı Adnan Öztaş, encümen üyesi
olarak seçilerek önemli bir başarıya imza attı. Başkan Öztaş, toplantının
ardından yaptığı açıklamada, "İlçemizi bir enerji şehri olarak temsil etmek
bizlere nasip oldu. Hayırlı olsun." ifadelerini kullandı. Öztaş, bu yeni görevin-
de Sandıklı'yı en iyi şekilde temsil edeceğini belirtti. >>HÜDAYİ ACAR
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Bolvadin'e yeni
GES santrali
Bolvadin Tarım Sulama Kooperatifi Başkanlığı tarafından

kurulan Güneş Enerjisi Santrali (GES) faaliyete geçti.

Dünya Bankası kredisi ile Türkiye'de bir ilk olarak
hayata geçirilen GES Santrali'nin denetleme,
Belediye Başkanı Derviş Aynacı ve Dünya Bankası

yetkililerinin katılımıyla gerçekleştirildi. Belediye Başkanı
Derviş Aynacı, bu projelerin Bolvadin için büyük bir adım

olduğunu belirterek, "Bu santral sayesinde hem çevreye
duyarlı enerji üretimini destekliyoruz." dedi. Dünya
Bankası yetkilileri ise projeye verdikleri desteğin önemine
vurgu yaparak, benzer projelerin artmasını temenni ettik-
lerini ifade ettiler. >>İBRAHİM ARTIÇ

Şehit Cumali Sarıtaş’ın şehadetinin
seneyi devriyesi yemeği yapıldı

Emirdağ Kaymakamı Bilici
ve Eşi Filiz Bilici, görev
yeri Hakkari/Yüksekova

Dağlıca Köyü'nde
Jandarma Uzman Onbaşı

olarak görev yaptığı
sırada şehit olan Cumali

Sarıtaş'ın adına verilen
seney-i devriye

yemeğine katıldılar.
Yemekte vatandaşlarla bir araya gelen
Kaymakam Bilici: "Şehitlerimizi anmak,
onların hatıralarını yaşatmak ve onlara min-
nettarlığımızı ifade etmek, bizim en önemli
görevlerimizden biridir. Onların aziz
hatıralarını yaşatmak için, değerlerine sahip
çıkmak ve onların bıraktığı mirası korumak
zorundayız. Bu miras, vatan sevgisi, birlik
ve beraberlik ve adalet gibi değerlerdir.
Şehitlerimizin bize bıraktığı bu değerleri
yaşatmak, onların anısına en güzel
armağan olacaktır. Onlar, vatanımızın

güvenliği için canlarını feda eden kahra-
manlardır. Şehitlerimizi sonsuz sevgi ve
saygıyla anıyor, ruhları şad olsun diyor, bu
organizasyonda emeği geçen herkese
teşekkür ediyorum.” dedi. Yemeğin ardın-
dan İlçe Müftüsü Vahit Demiral ve din
görevlileri tarafından şehidimiz adına dualar
edildi. Akabinde Kaymakam Bilici, Şehit
Cumali Sarıtaş’ın Balcam Köyü
Kabristanlığı'ndaki kabrini ziyaret ederek
kabri başında şehidimize dua etti.
>>HÜDAYİ ACAR

Sokak köpeği kazaya
neden oldu, 3 yaralı

Afyonkarahisar’da aniden önüne çıkan
sokak köpeğine çarpamamak için manevra
yapan sürücünün kontrolünden çıkan
otomobil yol kenarındaki refüje devrildi.
Kaza, Afyonkarahisar-Kütahya karayolu 17. kilometresinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgilere göre, H.İ.K., 26 PY 275 plakalı oto-
mobili ile seyir halindeyken aniden önüne sokak köpeği çıktı.
Sürücü köpeğe çarpmamak için manevra yapınca otomobil kon-
trolden çıktı. Savrulan araç ardından yol kenarındaki refüje devril-
di. Kazada sürücü ile birlikte A.K. ve E.K., yaralandı. Yaralılar son-
rasında çevredekilerin haber vermesi üzerine olay yerine gelen
sağlık ekipleri tarafından ambulans ile hastaneye kaldırıldı.
Kazanın ardından jandarma tarafından inceleme başlatıldı. >>İHA

Yağış yerini
sıcağa bırakıyor
Afyonkarahisar ve çevresinde yarından itibaren
yükselmeye başlayacak olan sıcaklıkların, mevsim
normallerinin 3 ila 6 derece üzerine çıkacağı belirtildi.

Meteoroloji 5. Bölge Müdürlüğü Bölge Tahmin
ve Erken Uyarı Merkezinden yapılan son
meteorolojik değerlendirmelere göre; geçen
hafta bölgede yer alanAfyonkarahisar, Denizli
ve Uşak illerini etkileyen yağışlı ve serin
havanın etkisini kaybederek, yerini sıcak ve
yağışsız bir havaya bırakacağı tahmin ediliyor.
Bölge genelinde mevsim normalleri civarında
ve yer yer altında seyreden hava sıcaklık-

larının, hafta sonunda artmaya başlayarak,
önümüzdeki hafta ortasına kadar 3 ila 6
derece mevsim normalleri üzerine çıkması
bekleniyor. Önümüzdeki günlerde il merkez-
lerimizde beklenen en yüksek sıcaklıkların
Afyonkarahisar’da 27-31, Denizli’de 33-37
ve Uşak’ta ise 29-33 derece aralıklarında
olacağı tahmin ediliyor. Yüksek seyreden
hava sıcaklıkları nedeniyle, kronik rahatsızlığı

olanlar, yaşlılar ve çocuklar başta olmak üzere
vatandaşların günün en sıcak saatleri olan 11
ile 16 saatleri arasında açık alanda bulunma-
maları, dikkatli ve tedbirli olmaları gerektiği
belirtildi. Yarından itibaren beklenen yüksek
hava sıcaklıklarının 05 Haziran 2024 Çarşam-
ba günü akşam saatlerinden itibaren mevsim
normallerine dönmesinin beklendiği kaydedil-
di. >>İHA

Müdür Sünnetci, BİLSEM
yıl sonu Şenliği’ne katıldı…
İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, Dumlupınar
Bilim ve Sanat Merkezi, yılsonu şenliği’ne katıldı.

Bilim ve Sanat Merkezlerine devam
eden öğrenciler hem yıl boyunca ürettik-
leri proje ve eserleri tanıtmak, hem de
bilim ve sanatın yaygın etkisini arttırarak
öğrencilerin sosyal sorumluluk duygu-
larını geliştirmek amacıyla Merkez
Dumlupınar Bilim ve Sanat Merkezi,
Dinar, Sandıklı ve Bolvadin Bilim ve
Sanat Merkezlerinin ortak katılımıyla
Bilim ve Sanat merkezlerimizdeki özel
yetenekli öğrencilerinin farklı alanlardaki
çalışmalarını daha görünür hale
getirmek ve toplumsal farkındalığı
geliştirmek amacıyla Zafer Kent
Meydanı’nda geniş katılımlı “BİLSEM Yıl
Sonu Şenliği “ düzenlendi. Şenliğe,
İkmal ve Garnizon Komutanı Tuğgeneral
Numan Yöner, İl Milli Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetci, Afyon Kocatepe Üniver-
sitesi Eğitim Fakültesi Dekanı Prof. Dr.
Nusret Koca, Şube Müdürü Ahmet
Aksoy, ilimiz BİLSEM yöneticileri, öğret-
menleri, öğrencileri ve veliler ve çok
sayıda davetli katıldı. Genel zihinsel
yetenek alanında eğitim alan öğrenci-

lerin ürettikleri proje, patent ve faydalı
modellerin tanıtımı, resim yetenek
alanındaki öğrencilerimizin ürettikleri
sanat çalışmaları ve müzik yetenek
alanındaki öğrencilerin sergiledikleri per-
formanslar büyük beğeni topladı.
>>HÜDAYİ ACAR
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Ahmet YEŞİLAY
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Ucuz güneş gözlüğü UV
ışınlarından korumuyor

Göz Hastalıkları Uzmanı Dr.
Yelda Ertürk, “Aksesuar için

ucuz güneş gözlüğü kullanmak
yerine hiç güneş gözlüğü 

takmamak tercih edilmelidir”
dedi. Gözlük camlarını

temizlerken de dikkatli 
davranmak gerektiğinden 

bahseden Dr. Ertürk “Elinize
ne geçerse onunla silmek

değil de yumuşak pamuklu 
bir bez veya özel optik 

temizleme ürünleri tercih 
edilmelidir” diye konuştu.

Göz Hastalıkları Uzmanı Dr. Yelda
Ertürk, güneş ışınlarının, göremedi-
ğimiz dalga boyları sebebiyle insan

sağlığı için bazı riskler barındırdığına dik-
kat çekerek, insan gözünün 400-700 nano-
metre arası dalga boylarını ayırt etme yete-
neğine sahip olduğunu, mor ötesi anlamın-
da UV ışınlarının görülemeyeceğini ve
dalga boyunun büyüklüğüne göre UVA,
UVB ve UVC olarak üçe ayrıldığını ifade
etti. Bunlardan UVC’nin en tehlikelisi olma-
sına rağmen atmosferde tutulduğu için
insanlara zarar vermediğini, hatta yapay
olarak üretilerek mikrop öldürücü fonksiyo-
nu ile mekan ve alet sterilizasyonu için kul-
lanıldığını belirten Dr. Ertürk, “UVA ve UVB
ise korunmamız gereken güneş ışınlarıdır
ve korunma araçları olarak şapka, siperlik
ve güneş gözlüğü kullanılmalıdır” dedi.
Güneş gözlüğü seçerken dikkat edilmesi
gerekenlere değinen Dr. Ertürk “Gözümüze
gölge yapan tüm camlar bizi UV ışınların-
dan korumaz. Hatta göz kapağının kısılma
ve göz bebeğinin küçülme ile sağlayacağı
korunmadan da bizi mahrum bırakarak,
büyümüş göz bebeğimizden ışınları alarak
göz sağlığımız için tehdit oluşturur.
Aksesuar için olarak ucuz güneş gözlüğü
kullanmak yerine hiç güneş gözlüğü takma-
mak daha iyidir. Bu yüzden güneş gözlüğü
tercih ederken, yüzde 100 UVA ve UVB
blokajı ve cam kalitesine özen göstermeli-
siniz” diye konuştu.

“UCUZ GÖZLÜKLER YÜZDE
40 UV BLOKAJI YAPAR”

Gözlüğün UV koruma derecesinin, camın
koyuluğu, rengi, markası veya fiyatı ile tes-
pit edilemeyeceğini vurgulayan Dr. Ertürk,
“UV koruma derecesini camın hammadde-
si ve sahip olduğu UV hedefli kaplama
belirler. Bu kaplamaya sahip olmayan göz-
lükler yüzde 88 oranında, kaplamalı camla-
ra sahip olan gözlükler ise yüzde 100 ora-
nında UV blokajı yapar. Ucuz gözlüklerin
camı ise triasetat adında bir maddeden
yapılır. Bu maddeden yapılan gözlüklerin
UV blokajı ise yüzde 40 civarındadır. Bu
koruma yeterli değildir” dedi. Gözlük alındı-
ğı zaman mutlaka kalite belgesinin sorul-
ması gerektiğinin altını çizen Dr. Ertürk bu
kalite belgesinde de yüzde 99 ve üzerinde
UV koruması olup olmadığına ya da 400
nanometre altındaki ışınları geçirip geçir-
mediğine bakılması gerektiğini söyledi.
Cam kalitesini anlamanın bir başka yolu-
nun ise gözlüğü taktıktan sonra dikey bir
çizgiye odaklanmak olduğunu belirten Dr.
Ertürk, “Bu bir pencere kenarı da olabilir.
Gözlüğü hafifçe yukarı aşağı, sağa sola
hareket ettirdiğimizde bu çizgide oynama

oluyorsa ya da kırılmalar söz konusu ise o
gözlük uygun değil demektir. Bu durumda
farklı gözlüklerin tercih edilmesi gerekir”
dedi. Cam rengiyle ultraviyole koruma ara-
sında bir ilişki olmadığını vurgulayan Dr.
Ertürk şunları söyledi: “Her koyu renkli göz-
lük bizi zararlı ışınlardan korumaz. Güneş
gözlükleri uluslararası normlara (EN, ANSI,
TSE) uygun olmalıdır. Kolay kırılmayan ve
dayanıklı olmalıdır. Güneş gözlükleri spor
yaparken veya diğer aktivitelerde kırılarak
göze zarar verebilir. Araç kullanırken görüş
netliğimizi azaltmayan trafik lambalarını
görebileceğimiz özellikte ve koyulukta
olmalıdır. Çerçevesinin büyüklüğü ve sap-
ların kalınlığı UV’nin göze ulaşmasına
engel olan dizaynlar tercih edilmeli, kaşla-
rın üzerine çıkan, yanaklara değmeyen
yanlardan da UV’nin girişine engel olacak
kalınlıkta çerçeveler seçilmelidir. Camda
polarize filtre olması, camın UV filtre etme
özelliği olduğunu göstermez. Polarize filtre
sadece yüzeyden yansıyan ışınları tutarak
görüş netliğini artırır. Bu özellik sürücüler
ve denizciler için faydalıdır ancak LED
ekran kullanan pilotlara tavsiye edilmez.
Çünkü polarize filtreli camlar LED ekranla-
rın görülmesine engel olur.” Fazla UV ışın-
larına maruz kalan gözlerde, göz etrafında-
ki ve göz kapaklarındaki deride ayrıca göz
içi dokularda kanser gelişme riskinin arttığı-
nı da ifade eden Dr. Ertürk UV ışınlarının;
alerjik konjonktivite, halk arasında kuş
kanadı denen pterjiyuma, gözün şeffaf
tabakası olan korneada hasara, kataraktın
oluşmasına neden olabileceğini söyledi.

Ayrıca UV ışınlarının, sarı nokta denilen ve
görüş keskinliğinin en yüksek seviyede
sağlandığı, gözün arkasında yer alan retina
tabakasındaki makulada kalıcı ve gözlükle
dahi düzelmeyen bozulmaların oluşmasına
neden olabileceğini sözlerine ekledi.

“YAZ AYLARINDA UV IŞINLARININ
ETKISI 3 KAT ARTIYOR”

UVA ve UVB radyasyonunun yaz aylarında
diğer aylara oranla en az 3 kat daha fazla
olduğu için özellikle plajda, denizde ve rakı-
mı yüksek yerlerde mutlaka güneş gözlüğü
kullanmak gerektiğini vurgulayan Dr. Ertürk
yüzey yansıması nedeniyle su sporları ve
karda yapılan aktivitelerde de güneş gözlü-
ğü kullanmak gerektiğini dile getirdi.
Çocukların aynı ortamda güneş ışınlarına
maruziyetinin bizden fazla olduğunu kay-
deden Dr. Ertürk, çocuklarda görülen alerji-
lerin en büyük sebeplerinden birinin güneş
ışınları olduğunu; çocuklarda da gözlük
kullanımının çok önemli olduğunu söyledi.
Gözlük camlarını temizlerken de dikkatli
davranmak gerektiğinden bahseden Dr.
Ertürk, “Elinize ne geçerse onunla silmek
değil de yumuşak pamuklu bir bez veya
özel optik temizleme ürünleri tercih edilme-
lidir” diye konuştu. Dr. Ertürk sonuç olarak
güneş gözlüklerinin, görüş netliğini artırıp
göz yorgunluğuna engel olduğuna ve en
önemlisi güneşten gelen zararlı UV ışınla-
rından gözlerimizi koruduğuna değindi; bu
nedenle sadece yazın değil diğer mevsim-
lerde de, gün ışığı yansımalarının olduğu
havalarda güneş gözlüğü takılmasını tavsi-
ye etti.><İHA

Türkiye'de her 10 kişiden biri MS hastası
Antalya Eğitim ve Araştırma Hastanesi Nöroloji Uzmanı Dr. Esra Taşkıran, multipl skleroz, halk arasında bilinen adı ile MS'in en

fazla 20-40 yaş arası kadınlarda daha sık görülen bir hastalık olduğunu belirterek, "24 saat süren göz bozukluğu, bir kolda,
bacakta ya da her iki bacakta güçsüzlük, yürümede dengesizlik, idrar kaçırma varsa siz de MS hastası olabilirsiniz" dedi.

Bağışıklık sistemindeki bozukluğun bir sonucu
olarak omurilik ve beyinde çok sayıda plağın
oluşması ile ortaya çıkan multiple skleroz,
halk arasında bilinen ismi ile MS hakkında bil-
inmeyenleri anlatan Dr. Esra Taşkıran, rahat-
sızlığın 20-40 yaş aralığındaki kadınlarda
daha sık görülen kronik inflamatuar, miyelin
kaybıyla giden bir hastalık olduğunu
belirterek, "Dünyada 3 milyona yakın,
Türkiye’de ise sağlık bakanlığı veri tabanıyla
yaptığımız son çalışmaya göre yaklaşık 82
bin MS hastası var. Her 10 kişiden biri MS
hastası diyebiliriz" dedi.
MS HASTALIĞININ BELİRTİLERİ NELER
Taşkıran, MS hastalığının belirtilerinin
ilerleyen yıllarda kalıcı olabildiğini belirterek,
"Genellikle alevlenme ve düzelmelerle seyre-
den, santral sinir sistemini (beyin ve omurilik)
etkileyen, çoğunlukla myelin dediğimiz sinir
hücresi kılıfı ve sinir hücrelerinde hasar oluş-
turur. MS hastaların çoğunda ataklar ve
düzelmelerle, küçük bir grupta ise sürekli
olarak ilerleyici belirtilerle seyretmektedir.
Ataklar özellikle başlangıç döneminde tama-

men düzelme gösterse de ilerleyen yıllarda
bazı belirtiler kalıcı hale gelebilir. Ataklar;
genellikle saatler içinde ortaya çıkan, 24 saat-
ten uzun süren, ateşin ve enfeksiyonun eşlik
etmediği yeni nörolojik belirtilerdir" ifadelerini
kullandı.MS’in bir merkezi sinir sistemi
hastalığı olduğunu ve beyin ile omuriliğin
birçok alanını etkilediğinin altını çizen Taşkıran
MS, görme bulanıklığı, çift görme, görüntünün
kayması gibi görme bozuklukları, bir kolda

bacakta ya da her iki bacakta güçsüzlük,
yürümede dengesizlik, bir veya iki elde
titreme, uyuşma, idrar kaçırma ya da yapa-
mama, cinsel disfonksiyon gibi belirtilerle ken-
dini göstermektedir. Ayrıca MS hastalığı farklı
hastalıkları da taklit edebilmektedir. Bu neden-
le ayırıcı tanı birçok incelemeyi gerektirebilir.
Tanıda ve ayırıcı tanıda MRG (manyetik rezo-
nans görüntüleme) ve beyin omurilik sıvısının
(BOS) incelenmesi yararlı yöntemlerdir" şek-
linde konuştu.
‘VİTAMİN DÜŞÜKLÜĞÜ VE SİGARA KULLA-
NIMI’
Hastalığın nedeninin tam olarak bilinmediğini
vurgulayan Dr. Esra Taşkıran, "MS ve
immunoloji alanındaki bilimsel araştırmalar
'multipl skleroz'un ortaya çıkış nedeni, oluş
mekanizmaları, tanısı ve tedavisi konusunda
her geçen gün daha yeni bilimsel verilere
ulaşmamızı sağlamaktadır. MS hastalığında
temel neden vücudun immun sisteminin kendi
hücrelerine saldırmasıdır. Genetik yatkınlık
dışında MS hastalığının ortaya çıkışını enfek-
siyonlar (EBV vb.), D vitamini düşüklüğü,

sigara, erken yaşta menarş gibi çevresel fak-
törler tetikleyici olabilir. Özelikle sigaranın pasif
içicilik dahil hastalığın ortaya çıkışında,
hastalık seyrinde ve tedavi yanıtında önemli
olduğunu gösteren kanıtlar giderek artmak-
tadır" diye konuştu.
MS HAKKINDA YANLIŞ BİLİNENLER
MS hastalığının öldürücü bir hastalık
olmadığını hatırlatan Dr. Esra Taşkıran, MS
hakkındaki yanlış bilinenleri şöyle sıraladı:
"Multipl skleroz bulaşıcı bir hastalık değildir,
aynı evi paylaşan aile bireylerine, aynı ortam-
da çalışan iş arkadaşlarına bulaşmaz. Ailevi
yatkınlık bazı bireylerde tanımlanmasına
karşın sadece genetik geçişli bir hastalık
değildir. MS hastaların çocuk sahibi olmalarını
engelleyen bir hastalık değildir. MS hastaları
uygun tedavi yönetimi ve ilaç seçimi ile çocuk
sahibi olabilirler. Multipl skleroz öldürücü bir
hastalık değildir. MS ruhsal bir hastalık
değildir. Multipl skleroz tedavisi olmayan,
çaresiz bir hastalık değildir. Gelişen yeni
tedavi yöntemleri ile MS tedavi edilebilir bir
hastalıktır." >>İHA
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İYİ Parti'den Emekliler
Derneğine önemli ziyaret
İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve parti yönetimi

toplumun farklı kesimleriyle ilişkilerini güçlendirmek 
amacıyla bir dizi Sivil Toplum Kuruluşu (STK) ziyareti 

gerçekleştirdi. İlk durağı Türkiye Emekliler Derneği olan heyet,
dernek yetkilileri ve emeklilerin sorunlarını gündeme getirdi.

Türkiye Emekliler Derneği Başkanı Ahmet Aytuğ ile
yapılan istişarelerde, emeklilerin mevcut ekonomik
koşullar altında yaşadıkları zorluklar vurgulandı. Aytuğ,

"10 bin lira bu zamanda yeterli değil," diyerek ekonomik
gerçekliği özetledi ve prim ödemelerinin karşılığını istedik-
lerini belirtti. Emeklilerin adil bir düzenleme beklediğine
dikkat çekti. Başkan Mısırlıoğlu ise STK'ların toplum için
vazgeçilmez yapılar olduğunu vurguladı ve Türkiye Emekliler
Derneği'nin büyük bir üye kitlesine sahip önemli bir STK
olduğunu belirtti. Emeklilerin karşılaştığı mali zorlukların
çözülmesi gerektiğini kaydeden Mısırlıoğlu, emeklilerin yaşam-
larını huzur içerisinde sürdürebilecekleri yeterli gelire sahip
olmaları gerektiğinin altını çizdi. Mısırlıoğlu, emeklilerin geçim
sıkıntısı, yaşam koşulları ve alım güçleriyle ilgili olarak hükümetin

ve tüm siyasi partilerin çözüm önerileri sunarak bu sorunları hızla
çözme gayretinde olması gerektiğini belirtti. Hükümetten
emeklilerin sesine kulak vermesini ve somut çözümler üretmesi-
ni talep etti. Emeklilere insanca yaşayacakları maaşların sağlan-
ması gerektiğini vurgulayarak, emeklilerin yaşadığı adaletsizliğe
de dikkat çekti. Eklediği diğer hususlarda ise, gelir ve vergi
adaletsizliğinin mevcut ekonomik düzende şekillendiğini, orta
sınıfın tükenme noktasına geldiğini ifade edip, emeklilikte yeter-
siz kalan maaşların hayatı olumsuz etkilediğini dile getirdi.
Mısırlıoğlu, İYİ Parti'nin Türkiye Büyük Millet Meclisi'nde ve genel
siyasi platformlarda emeklilerin sorunlarını sürekli gündeme
getirdiğini ifade ederek, STK'lar ve emeklilerle dayanışma içinde
olacaklarının altını çizdi ve desteklerinin devam edeceğini
söyledi. >>MEVLÜT TINAS

“Geometrinin büyülü dünyası”
konferansı gerçekleştirildi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Matematik Kulübü tarafından Geometrinin 
Günlük Hayattaki Yeri “Geometrinin Büyülü Dünyası” temalı konferans düzenlendi.
Erdal Akar Konferans Salonunda düzenle-
nen konferansa, Fen Edebiyat Fakültesi
Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Erdinç Dündar,
Matematik Bölüm Başkanı Prof. Dr. Mustafa
Kemal Yıldız ile birlikte öğretim elemanları ve
öğrenciler katıldı. Kırıkkale Üniversitesi
Matematik Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr.
Kazım İlarslan, matematik, ne işe yarar
sorusuna cevaben matematiğin herhangi bir
işe yaramak zorunda olmadığına dikkat
çekti. İlarslan, “Matematik hayatın kendisidir.
Baktığınız her yerde matematiği rahatlıkla
görebilirsiniz. Matematikle ilgilendikten sonra
sizin etrafınızı kaplıyor ve matematikten
başka hiçbir şeyle ilgilenmiyorsunuz.
Matematikçi gibi düşünmeye başlıyorsunuz”
dedi. İlarslan, matematikçi olmanın kolay bir
iş olmadığını ifade ederek bunun için bilgi
birikimine ihtiyaç olduğunu ve matematiğin
kişiyi kötülüklerden koruduğunu belirtti.

“MATEMATİKTE ÇÖKEN 
HİÇBİR TEORİ YOKTUR”

Geometri ve matematikde hataya yer
olmadığını söyleyen İlarslan, “Fizikte geçer-
siz olan teorilerin olduğunu görebilirsiniz ama
matematikte bunun günü geçmiş dediğiniz
hiçbir teori yoktur. Matematik attığı her adımı
ispatlayana kadar çıktığı her katı
güçlendirerek çıkar. O yüzden matematik
dünyasında matematik tarihinin nereye
vardığını bilemiyoruz. Ama geometrinin
3.000’li yıllardan beri kayıtları olduğunu biliy-
oruz. Günümüze kadar matematik tarihinde
sönen ya da ilgisiz kalan teorilere rastlasak
da çöken hiçbir teoriye rastlanılmamıştır”
diye konuştu. Kepler’in ifadesine göre mad-
denin olduğu her yerde matematiğin var
olduğu bilgisini aktaran İlarslan “İnsan

saçının kafatasına sarılışında olduğu gibi
doğadan tutun da insanoğlunun varlığının
her alanında matematiği rahatlıkla göre-
bilirsiniz. Göz insan için her şeyin anlamı ise
bilim için geometri de öyledir” dedi.

İLARSLAN HELİS TERİMİNİN 
YAPISINI ANLATTI

İlarslan, geometride bir terim olan helis
yapısından bahsederek günlük hayatta
karşımıza nasıl çıktığını şu sözlerle anlattı:
“Helis eğrileri günümüzde makroskobik ve
mikroskopik olarak ortaya çıkar. DNA’da ve
diğer yapılarda olmak üzere 2 şekilde ortaya

çıkar. DNA üzerinde dört adım bulunuyor ve
her bir helisin adımında bir 5 bağ bulunuyor.
A ve B DNA modelleri sağ helis çiziyor.
Amerika Birleşik Devletleri (ABD) Genom
Projesini oluşturdu ve insan genomunu
ortaya koydu. İnsan genomunda 7 milyar
harf bulunuyor. Bu bizim neden hasta ola-
cağımızı, neye karşı dayanıklı ya da
dayanıksız olduğumuzu söyleyen gen harita-
larımızdır. Aynısı bitki ve böceklere de yapıldı.
Hangi ilacın hangi bitkiyi faydalı ya da zararlı
olduğunu ortaya çıkarıldı.”
>>MEHMET KASAL

Başkan Burcu Köksal
Fatih Mahallesinde
Belediye Başkanı Burcu Köksal, Halk 
Günü etkinliği kapsamında Fatih Mahallesi 
sakinleriyle bir araya geldi. Halk Günü 
toplantılarının ikincisi Fatih Mahallesinde gerçekleşti. 
Vatandaşların yoğun ilgi gösterdiği
buluşmada Başkan Burcu Köksal,
sorunları, talepleri ve önerilerini dinle-
di. Halk Günü Toplantılarının vatan-
daşlarla doğrudan iletişim kurmak ve
onların ihtiyaçlarını yerinde tespit
etmek adına büyük bir fırsat olduğunu
vurgulayan Başkan; mahalle sakin-
lerinin görüş ve önerileri, belediyenin
hizmetlerini daha iyi ve verimli hale
getirmede yol gösterici olacağını
söyledi. Kendisine iletilen her konuyu
dikkatle not alan Başkan, ilgili birim
müdürlerine hızlı çözüm bulunması
için talimat verdi.

“AFYONKARAHİSARLININ
PARASINI, AFYONKARAHİSAR

İÇİN HARCAYACAĞIZ”
Vatandaşlarla bir araya gelmenin son
derece değerli olduğunu belirterek, bu
tür buluşmaların düzenli olarak devam
edeceğini kaydeden Başkan Burcu
Köksal; “Halk Günü etkinliklerimizde
yerel yönetim ve vatandaşlarımız

arasındaki iletişimi güçlendirmeyi ve
mahalle sakinlerinin yaşam kalitesini
artırmayı hedefliyoruz. Seçimlerde
vermiş olduğunuz desteklerden dolayı
herbirinize teşekkür ediyorum. Sizleri
dinlemeye; sorunları yerinde tespit
etmeye geldik. Hepimizin gayesi
daha güzel, daha yaşanılabilir bir
Afyonkarahisar. Seçimlerde söz
verdiğimiz gibi bu memleketi sivil
toplum kuruluşlarıyla, muhtarlarla
ve bu memleketi seven, vatansever
hemşehrilerimizle birlikte yönete-
ceğiz. Kimsenin hakkını kimseye
yedirmemek için gece gündüz
çalışıyoruz. Kimsenin şüphesi
olmasın; her şey şeffaflıkla yürüyor.
Afyonkarahisarlının parasını,
Afyonkarahisar için harcayacağız”
diye konuştu.  Fatih Mahalle Muhtarı
Kenan Uçmak ise Başkan Burcu Köksal
ve ekibini ağırlamaktan duydukları mem-
nuniyeti dile getirerek teşekkür etti.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Afyon MYO’da yenilenebilir
enerji konuşuldu
Afyon MYO Konferans Salonunda düzenlenen seminere Goldwind Türkiye
Enerji Anonim Şirketi çalışanlarından Mena Bölgesi; Türkiye İnsan Kaynakları
Müdürü İpek Yeğenoğlu,Türkiye Kurulum Yöneticisi Dong Quan, Türkiye 2.
Bölge Servis Yöneticisi Gong Linping, Türkiye 2. Bölge Servis Mühendisi Yu Kai
ve Türkiye 2. Bölge Servis Teknik Lideri İsmail Yurteri konuşmacı olarak katıldı.
Goldwind Türkiye Enerji Anonim Şirketi çalışanlarının katıldığı seminerde, rüzgar
santrallerinin çalışma prensipleri anlatıldı. Yenilenebilir enerjilerin önemi vurgula-
narak şirketin çalışma kültürü, Türkiye ve dünyadaki faaliyetleri anlatılarak, staj
olanakları ve işe alım süreçleri aktarıldı. >>İZZET IŞIK
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Cumhurbaşkanı Erdoğan:
“Milletimizin başta değişim ve yenilenme

beklentilerinin tamamının farkındayız”
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, “Milletimizin başta değişim ve yenilenme talebi

olmak üzere sandık sonuçlarıyla bize ulaştırdığı beklentilerinin tamamının farkındayız” dedi.

Erdoğan, partisinin Kızılcahamam’da düzen-
lendiği ‘31. İstişare ve Değerlendirme’
Toplantısına katıldı. Cumhurbaşkanı

Erdoğan, AK Parti İstişare ve Değerlendirme
Toplantısının 31’incisinde beraber olmaktan büyük
bir bahtiyarlık duyduğunu ifade ederek, istişare
toplantısının ülkeye, millete, demokrasi için şimdiden
hayırlara vesile olmasını Yüce Allah’tan niyaz ettiğini
belirtti. Erdoğan, bugün ve yarın, belirlenen konu
başlıklarında Genel Başkan Yardımcısı ve
Bakanların geniş bir yelpazede sunumlarını
yapacaklarını hem partinin gündemindeki meseleleri
konuşacaklarını, hem de ülkeyi ve tüm insanlığı
ilgilendiren konuları 2 gün boyunca kapsamlı bir şek-
ilde değerlendireceklerini söyledi. Erdoğan, bugüne
kadar gerçekleştirdiği 30 İstişare Toplantısında
olduğu gibi, demokratik bir atmosferde, katılımcı bir
anlayışla, kardeşliğin ve muhabbetin hâkim olduğu
bir iklimde, sizlerin kıymetli fikirlerini alacaklarını
aktardı. Geçen sene hem 6 Şubat depremleri, hem
de çok yoğun geçen 14-28 Mayıs seçimleri
dolayısıyla toplantımızı ertelemek durumunda
kaldıklarını bildiren Erdoğan, “Seçimlerin hemen
ardından da, tüm vaktimizi ve enerjimizi depremin
yaralarının sarılması başta olmak üzere ülkemizin
acil sorunlarının çözümüne teksif ettik. Elbette bura-
da bulunan arkadaşlarımızın hemen hepsiyle çeşitli
vesilelerle bir araya geldik, görüş alışverişinde bulun-
duk. AK Partiyle özdeşleşmiş, Türk siyasetine AK
Parti’nin kazandırdığı istişare toplantılarının farklı
anlamları ve önemi olduğunu çok iyi biliyoruz. Son
bir yıldır ülkemizin adeta gündemini kaplayan seçim
maratonunun da tamamlanmasıyla öncelikle siz
kardeşlerimizle beraber olalım istedik. İstişare
toplantılarımızı devam ettireceğiz” ifadelerini kul-
landı. Temmuz’un 1 ve 2’sinde, Kızılcahamam’da bu
defa belediye başkanlarımızla bir araya geleceklerini
açıklayan Erdoğan, siyasi sorumluluğunun gereğini
yerine getirmenin yanı sıra; son bir yılda yaşanan üç
seçimin de kapsamlı muhasebesini yapacaklarını
söyledi. İstişarenin önemine dikkat çeken
Cumhurbaşkanı Erdoğan, şunları kaydetti:
“Rabbimiz, hayat rehberimiz Kur’an’ı Kerim’de
‘Onların işleri kendi aralarında istişareyledir’ buyuyor.
Peygamberimiz de ‘İstişare edenin pişmanlık duy-
mayacağını’ bizlere müjdeliyor. Siyasi hayatımızın
her aşamasında olduğu gibi, partimizin kuruluşun-
dan itibaren de istişareye, kararlarımızı ortak akılla
almaya önem verdik. Halkımızla aramıza mesafe
koymadık, görünmez duvarlar örmedik. Siyaseti mil-
letimiz için yaptık; milletimizle birlikte, milletimizle hep
istişare halinde kalarak yaptık. Sivil toplum kuru-
luşlarımızla, kanaat önderlerimizle istişare ettik. İlim
adamlarımızla, akademisyenlerimizle, gençlerimizle
istişare ettik. Türkiye’nin nüfusunun yarısını oluştu-
ran kadınlarla, hanım kardeşlerimizle istişare ettik.
Sanayicilerimizle, üreticilerimizle, emekçi kardeşler-
imizle istişare ettik. Saçlarını ülkemize ve milletimize
hizmet yolunda ağartmış büyüklerimizle, emekliler-
imizle istişare ettik. Türkiye’nin selameti ve geleceği
için söyleyecek sözü, görüşü, eleştirisi ve teklifi olan
her bir insanımızla istişare ettik. Sokağın sesine

kulak verdik; çarşının, pazarın nabzını tuttuk; hiç
kimseyi ayırmadan, ayrımcılık yapmadan herkese
ulaşmaya çalıştık. Ne kendimizi, ne çalışma
arkadaşlarımızı, ne partimizi sürekli aynı seslerin
duyulduğu, farklı fikirlere kapalı ‘yankı odalarına’
hapsetmedik. Türkiye adına, milletimizin huzuru,
refahı, istikbali adına, demokrasimizin güçlenmesi,
serpilmesi, büyümesi adına söyleyecek sözü olan
herkese, ne kadar aykırı olursa olsun her görüşe
kapımızı ve gönlümüzü açtık. Bu süreçte en fazla
kendi kadrolarımızla, kendi mensuplarımızla, bu
kutlu davaya gönül veren, omuz veren yol
arkadaşlarımızla istişare ettik.” ‘Siyasi rakiplerin dahil
bizi tanıyan herkes şu gerçeği kabul ve tasdik etmek-
tedir, AK Parti siyasetinin taşıyıcı kolanları; istişare,
müzakere ve katılımcılıktır’ sözlerini kullanan
Cumhurbaşkanı Erdoğan, “AK Parti’nin her toplan-
tısı, aynı zamanda geniş katılımla gerçekleştirilen bir
meşveret meclisidir ve bugüne kadar daima böyle
olmuştur. Türk siyasi hayatında ‘istişare kültürü’ biz-
imle anlam kazandı, işte bugünkü toplantımız gibi
bizimle ete kemiğe büründü. İstişareyi; siyasette
sadece kullanışlı bir söylem olmaktan çıkartıp, her
seviyede pratiğe döken, uygulayan ve kurumsal-
laştıran parti biziz.”

“ELEŞTİRİYE, ÖZELLİKLE 
YAPICI, YOL GÖSTERİCİ ELEŞTİRİYE 

HER ZAMAN AÇIK OLDUK”
AK Parti’nin inşallah birkaç ay sonra 24’üncü yaşına
gireceğini bildiren Erdoğan, “23 yıldır bizi ayakta
tutan, bizi rakiplerimize göre avantajlı kılan vasfımız;
hiç kuşkusuz, ortak akla önem vermemiz, ortak akıl-
la hareket etmemizdir. Kuruluşumuzdan beri farklı
düşünceleri ortak akıl potasında buluşturduk.
Eleştiriye, özellikle yapıcı, yol gösterici eleştiriye her
zaman açık olduk. Partimiz bünyesindeki demokratik
mekanizmaları en etkin şekilde işlettik” dedi. 31’inci
İstişare ve Değerlendirme Toplantısının temasını,
işte bu anlayışla ‘Türkiye’nin ortak aklı’ olarak
belirlediklerini belirten Erdoğan, “İnşallah, bugün ve
yarın, bilhassa partimizin istikbali açısından kritik
önemi haiz konuları sizlerle birlikte konuşacağız,

görüşeceğiz, hiçbir komplekse kapılmadan mese-
lelerimizi masaya yatıracağız. 14-28 Mayıs ile 31
Mart seçim sonuçları arasındaki ‘negatif ayrışmayı’
tüm yönleriyle, asla kolaycılığa kaçmadan ele ala-
cağız. Bugüne kadar genel merkez kurullarımızın
yanı sıra, il başkanlarımızla da bir araya geldik,
kanaatlerini ilk ağızdan dinleme fırsatı bulduk.
Fikrine önem verdiğimiz dostlarımızın görüşlerine
başvurduk. Her il ve ilçe bazında değerlendirmeler-
imizi tek tek yapıyoruz. Farklı kanallardan
derlediğimiz bilgiler ışığında fotoğrafı netleştiriyor, yol
haritamızı ve atacağımız adımları tayin ve tespit
ediyoruz” şeklinde konuştu.

“SEÇMENDEN GEÇER NOT ALAMAYAN, 
BİZİM TAKDİRİMİZE MAZHAR OLAMAZ.”

Seçmenden geçer not alamayan, bizim takdirimize
mazhar olamayacağının altını çizen Erdoğan,
“Milletimizin başta değişim ve yenilenme talebi
olmak üzere sandık sonuçlarıyla bize ulaştırdığı bek-
lentilerinin tamamının farkındayız. Mesajların gereği-
ni, vakti-saati geldiğinde, muhakkak yapacağız. Bu
süreçte ince eleyip sık dokuyor, gerçekten çok titiz
davranıyoruz. Milletimizle gönül köprülerimizi tekrar
güçlendirirken, AK Parti ve Cumhur İttifakının
surlarında gedik açma girişimlerine fırsat vermeye-
ceğiz. Ne birilerinin suyu bulandırıp bulanık suda
kişisel hesaplarını görmelerine seyirci kalacağız, ne
de hiçbir şey olmamış gibi yolumuza devam ede-
ceğiz. AK Parti olarak, 85 milyonun umudu olma vas-
fımızı koruyorsak, bunun sırrı milletin sesine kulak
kabartıp, kurucu değerlerimizin rehberliğinde
kendimizi ‘güncellemeyi’ başarmamızdır. Bugüne
kadar Meclis’ten bürokrasiye, teşkilatlardan
belediyelere uzanan zincirin her bir halkasında
değişimi başarıyla gerçekleştirdik. İnşallah bundan
sonra da değişim irademizi güçlü ve dinamik tuta-
cağız. Sizlerden hiçbir perde koymadan
düşüncelerinizi, ne kadar keskin olursa olsun tenkit
ve tespitlerinizi bizimle paylaşmanızı istirham ediyo-
rum” ifadelerini kullandı. Siyaseti gerilim, kutuplaş-
ma, kamplaşma üzerine inşa etmediklerini belirten
aktaran Erdoğan, “Gerektiğinde sesimizi yükselttik.
Gerektiğinde kızdık, öfkelendik. Bir haksızlık
gördüğümüzde, bir hukuksuzluk gördüğümüzde,
‘ciğerimizi yakan, kanayan bir yara’ gördüğümüzde;
Merhum Akif’in deyimiyle, ‘Adam, aldırma da geç git
diyemem, aldırırım’ dedik ve var gücümüzle karşısın-
da durduk. Kim olursa olsun biri yanağımıza tokat
atmaya yeltendiğinde elbette diğer yanağımızı da
dönmedik, karşılığını verdik. Her zaman edep
dairesinde olduk, edepten hiç taviz vermedik ama
edepsizliği de karşılıksız bırakmadık. 27 Nisan
bildirisinde, Gezi olaylarında, 17-25 Aralık ve 15
Temmuz darbe girişimlerinde olduğu gibi, gerek-
tiğinde öne herkesten evvel biz atıldık; canımız
pahasına aziz milletimizin iradesine sahip çıktık.
Ancak, kurulduğumuz andan itibaren, siyasetimizi
hep Türkiye’yi bir bütün olarak kucaklamak şeklinde
yaptık. Yunus’un deyimiyle, ‘Yaratılanı severiz,
Yaratandan ötürü’ dedik ve her canlıya, en başta
Rabbimize itaat ve ibadetin bir gereği olarak hürme-
tle baktık, hürmetle muamele ettik” açıklamalarında

bulundu.
“KİMSEYİ DIŞ GÖRÜNÜŞÜYLE, HAYAT 

TARZIYLA YARGILAMADIK”
Din, dil, ırk, mezhep, meşrep ayrımı yapmadıklarının
altını çizen Erdoğan, “Kimseyi dış görünüşüyle,
hayat tarzıyla yargılamadık. Bakınız bu ülkede on yıl-
lar boyunca, sırf kılık kıyafetinden, başörtüsünden,
sakalından, inancından dolayı milyonlarca vatan-
daşımız mağdur edilmişti; gasp edilen haklarını tes-
lim ettik. Yine bu ülkede Kürtler; bir dönem uygu-
lanan yanlış politikalar neticesinde ötelenmişlerdi;
hepsiyle kucaklaştık. Aleviler ötekileştirilmişti; sorun-
larını çözmek için samimiyetle çaba sarf ettik. Kimin
sorunu varsa, kimin siyasetten meşru beklentisi
varsa, elimizin uzandığı, gücümüzün yettiği kadar
karşılamaya çalıştık. 85 milyonun tamamının bu
toprakların birinci sınıf vatandaşı olduğunu, bu
toprakların asıl sahibi olduğunu defalarca vurguladık.
Vatan hepimizin dedik, devlet hepimizin dedik,
‘insanı yaşat ki devlet yaşasın’ dedik ve her insana
eşit mesafede durduk. Biz ülkenin tamamını bir
gördüğümüz, bütün gördüğümüz, 85 milyonun her
bir ferdini kardeş gördüğümüz için tam 22 yıldır mil-
letimizin her kesiminin teveccühüne mazhar olduk.
Yüzde 52’nin oyunu alırken, geriye kalan yüzde 48’in
de oyu olmasa bile beğenisine mazhar olduk.
Sadece oy aldığımız kesimlere değil, Türkiye’nin
tamamına hizmet, eser ürettik. Sadece oy aldık-
larımızın değil, oy almadıklarımızın da hukukuna,
yaşam tarzına, iradesine ve tercihlerine saygı gös-
terdik. Bu, dün böyleydi, bugün de aynıdır; AK Parti
var olduğu müddetçe inşallah Türkiye’de kardeşlik
siyasetinin temsilcisi olmaya devam edecektir” şek-
linde konuştu. Türkiye’de siyasetin, dünyanın pek
çok ülkesine göre daha rekabetçi bir zeminde
yapıldığını hepimiz çok iyi bildiklerini ifade eden
Erdoğan, “Seçim dönemlerinde, rekabetin ve siyasi
mücadelenin dozu, doğal olarak daha da artıyor.
Hem 14-28 Mayıs seçimleri, hem de 31 Mart mahal-
li idareler seçimleri, Türk siyasetinin rekabet düzeyi
oldukça yüksek seçimlerinden biriydi. Ülkemiz,
sadece 10 aylık bir zaman diliminde siyasi tansiy-
onun tırmandığı üç seçim sürecini üst üste yaşadı.
Seçimler sadece ekonomimizi değil, toplumumuzu
da yordu, yıprattı. Bilhassa 14-28 Mayıs seçimleri
öncesinde siyaset sahnesinde yapılanları hiçbirimiz
unutamayız. FETÖ’nün servis ettiği argümanlar
üzerinden Rusya’yla aramızı bozma girişimlerinden
mezhep ve köken temalı videolara, bölücü terör
örgütü elebaşlarının rakibimiz için sabah-akşam oy
istemesine kadar bugün aklımıza getirmek dahi
istemediğimiz nice operasyona maruz kaldık. Sandık
sonuçları ayan-beyan ortada olduğu halde seçim
gecesi oynanan ‘kazanıyoruz’ tiyatrosu, Türk siyase-
tinin utanç hanesine yazılmıştır. Geriye dönüp bak-
tığımızda kimi zaman gülerek, kimi zaman endişeyle
hatırladığımız nice olay, skandal, provokasyon ve
müsamere yaşandı. Tarih ve maşeri vicdan, asıl
hakem olarak elbette bunları yargılayacak, kimin ne
yaptığı zamanla daha netlik kazanacaktır. Biz de,
demokrasimizin selameti için bunun takipçisi ola-
cağız” ifadelerine yer verdi. >>İHA
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Balkan çocuklar Karate şampiyonasında
Afyonkarahisar rüzgarı esti
31 Mayıs – 02 Haziran 2024 tarihlerinde İstanbul Beylikdüzü Spor Salonunda düzenlenen 28. Balkan
Çocuklar Karate Şampiyonası, 12 ülkeden 1657 sporcunun katılımıyla gerçekleşti. Afyonkarahisarlı

sporcular minikler ve yıldızlar Türkiye Şampiyonasın'da dereceye girecek 28. Balkan Çocuklar Karate
Şampiyonası için Milli Takıma davet edilen sporcularımız ülkemizi ve İlimizi en iyi şekilde temsil etti.

Şampiyonanın yıldızlarından olan Asel
Sarıgül birinci turda Montenegro’lu rakibini
5-0 ikinci.turda Hırvatistan 5-0 3.turda Sırp

5-0 dördüncü turda 4. tur Montenegro 5-0 5.turda
Türk rakibini 3-2 6.finalde Sırp rakibini 3-2
yenerek Altın madalyanın sahibi oldu. Diğer
başarılı sporcu Ceylin Aksaray ilk tur Sırp
Rakibini 5-0 ikinci tur Yunan 5-0 3.tur Bosna 4-1
4.tur Montenegro 4-1 5.tur Türk rakibini 4-1
6.turda Sırp rakibiyle karşılaşan sporcumuz
Ceylin Aksaray 3-2 mağlup olarak Gümüş
madalyayı ülkemize kazandırdı.
ALTIN MADALYANIN SAHİBİ, ASEL SARIGÜL
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü
Spor Kulübü sporcusu Asel Sarıgül, tüm rakipleri-
ni geride bırakarak altın madalyanın sahibi oldu.
Asel, uzun süredir karate sporuyla uğraşıyor ve
bu süre zarfında gösterdiği azim ve kararlılıkla
büyük bir başarıya imza attı. Henüz genç yaşına
rağmen sergilediği performans, gelecekte daha
büyük başarılara imza atacağının sinyallerini
verdi.

GÜMÜŞ MADALYANIN SAHİBİ, 
CEYLİN AKSARAY

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü
Spor Kulübü'nün bir diğer başarılı sporcusu
Ceylin Aksaray ise şampiyonayı ikinci sırada
tamamlayarak gümüş madalyanın sahibi oldu.
Ceylin, uzun zamandır karateyle ilgileniyor ve bu
süreçte edindiği deneyim ve becerilerle önemli bir
başarıya imza attı. Ceylin'in bu başarısı, hem
ailesini hem de antrenörünü gururlandırdı.
ANTRENÖR MEHMET GÜNGEL'İN GURURU
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü'nün

başarılı antrenörleri Mehmet Güngel ve İl
Temsilcisi yardımcısı antrenör Mehmet Koçak,
sporcularının elde ettiği başarılar karşısında
büyük bir gurur ve mutluluk yaşadı. Güngel,
"Öncelikle sporcularımı kutluyorum. Asel Sarıgül
henüz 11 yaşında, üç yıldır; Ceylin Aksaray ise 12
yaşında, beş yıldır karate yapmaktalar. Küçük
yaşlarına rağmen verdikleri mücadele ve emek
çok büyük. Gelecek yıllarda Allah'ın izniyle milli
takımın aranan isimlerinde olacaklar. Şu an
minikler, yıldızlar, ümitler ve gençler kategori-
lerinde il bazında güzel yatırımlar yaptık. Bu
yatırımlarımızın olumlu şekilde sonuçlanıyor
olması bizleri mutlu ediyor," dedi. Güngel, ayrıca
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu ve Spor Müdürü Yılmaz Erşen'e
verdikleri destekten dolayı teşekkür etti. "Tüm

imkanlarını maksimum düzeyde seferber ederek
destek verdikleri için bu başarılarda kendileri pay
sahibidir. Ayrıca velilere de çok teşekkür ediyo-
rum verdikleri desteklerden dolayı. Gençlik ve
Spor İl Müdürlüğü olarak ve sporcu velileri olarak
amaç sağlıklı gençlik, vatan bayrak aşkıyla
yetişecek olan gençliğe vesile olmak tüm
amacımız. Bu vesileyle de Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğümüz bünyesinde çok sayıda spor
faaliyetlerine katılmalarını, bilhassa okulların
kapanmasıyla gençliğimizin sporla tanışarak
sporu yaşam tarzı olarak benimsemelerini arzu-
luyorum. İlimizden Balkan Şampiyonasına
katılarak derece alan, alamayan tüm sporcuları
kutluyorum," ifadelerini kullandı.

DİĞER BAŞARILI SPORCULAR
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü

Spor Kulübü'nün dışında, Dinamik Gençlik Spor
Kulübü ve Sandıklı Yıldız Spor Kulübü'nden de
başarılı sporcular, şampiyonada boy gösterdi.
İsmail Hakkı Kasapoğlu, milli takıma katılan
sporcuları tebrik ederek şampiyonada gösterdik-
leri mücadeleden ötürü teşekkür etti. Asel Sarıgül
(Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü
Spor Kulübü),  Ceylin Aksaray (Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü Spor Kulübü),
Zeynep Naz Kahvecigil (Dinamik Gençlik Spor
Kulübü), Hasibe Göktaş (Dinamik Gençlik Spor
Kulübü), Nur Betül Aykin (Dinamik Gençlik Spor
Kulübü), Mustafa Eren Güder (Sandıklı Yıldız
Spor Kulübü)

KARATE SPORUNUN GELİŞİMİ VE 
GENÇ SPORCULARA TAVSİYELER

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü,
karate branşında yaptığı yatırımlar ve başarılı
antrenörlerle birlikte, geleceğin şampiyonlarını
yetiştirme konusunda büyük adımlar atıyor.
Karate sporunun ilde gelişmesi için yapılan çalış-
malar, genç sporcuların başarılarıyla taçlanıyor.
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, bu konuda yaptığı açıklamada, genç
sporcuların karate sporuna olan ilgisinin artarak
devam etmesi gerektiğini vurguladı. Kasapoğlu,
"Gençlerimizin sporla tanışarak sporu yaşam
tarzı olarak benimsemeleri en büyük arzumuz.
Karate gibi disiplin ve özveri gerektiren bir spor dalın-
da başarılı olan gençlerimiz, gelecekte de önemli
başarılara imza atacaklar. Tüm sporcularımızı ve
antrenörlerimizi kutluyorum. Afyonkarahisar olarak
daha nice başarılar elde edeceğimizden şüphem
yok," dedi. >>MEVLÜT TINAS

Okul sporları ikinci küme genç kız
futsal müsabakaları tamamlandı

Tınaztepe Spor Salonu, Okul Sporları İkinci Küme Genç Kız Futsal 
Müsabakaları’na ev sahipliği yaptı. Rekabet dolu geçen müsabakalar sonucunda, 
genç sporcular yeteneklerini sergileyerek izleyicilere heyecan dolu anlar yaşattı.

Turnuvanın sonunda, Atatürk Lisesi gösterdiği üstün
performansla birinci oldu ve şampiyonluk kupasını
kaldırdı. Özel Rahmiye Sare Palalı Anadolu Lisesi ise
ikinci sırayı alarak turnuvayı tamamladı. Üçüncülük
ödülü ise Anafartalar Anadolu Lisesi’ne gitti.
Dereceye giren takımlara ödülleri, düzenlenen tören-
le takdim edildi. Spor Hizmetleri Müdürü Yılmaz
Erşen ve Okul Sporları Şube Müdürü Adil
Kamberoğlu, sporculara madalya ve kupalarını
verirken, gençlerin azmi ve başarısından duyduğu
memnuniyeti dile getirdi. Erşen, konuşmasında
"Genç kızlarımızın spora olan ilgisi ve katılımları biz-
leri gururlandırıyor. Bu tür organizasyonlar, sporun
gençler arasında yaygınlaşmasına katkı sağlıyor ve

onların fiziksel gelişimlerinin yanı sıra takım ruhunu
da pekiştiriyor" dedi. Müsabakalar boyunca fair-play
ruhunun ön planda olduğu ve sporcuların centil-
mence mücadele ettikleri gözlemlendi. İzleyicilerin
yoğun ilgi gösterdiği turnuvada, sporculara destek
veren aileler ve arkadaşları da tribünlerdeki yerlerini
aldı. Turnuvaya katılan tüm takımları ve emeği geçen
herkesi kutlayan Erşen, gelecek yıl düzenlenecek
olan müsabakaların daha da coşkulu geçmesi
temennisinde bulundu. Erşen, "Gençlerimizin
başarılarının devamını diliyorum. Onların azmi ve
çalışkanlığı bizler için büyük bir umut kaynağı" diy-
erek sözlerini tamamladı. 
>>MEHMET KASAL

A Milli Takım, İtalya maçı
hazırlıklarını sürdürdü

2024 Avrupa Şampiyonası'nda F Grubu'nda mücadele edecek A Milli
Takım, turnuva öncesinde 4 Haziran'da İtalya ile oynayacağı özel

maçın hazırlıklarına bu akşam yaptığı antrenmanla devam etti.
Teknik Direktör Vincenzo Montella yöneti-
mindeki idmanda, öncelikle fitness salo-
nunda kuvvet ve core antrenmanı yapıldı.
Daha sonra saha çalışmasına geçildi.
Isınma hareketleriyle başlayan antrenman-
da ısınmanın ardından taktik pas drilleri
üzerine çalışıldı. Son bölümde ise yarı
sahada taktik oyun oynandı. Kampa bugün
katılan Merih Demiral idmanda takımla,

İrfan Can Kahveci ve İsmail Yüksek ise
takımdan ayrı bireysel antrenman program-
ları dâhilinde çalıştı. A Milli Takım'ın
bugünkü antrenmanını TFF Başkan Vekili
Mustafa Eröğüt ve Milli Takımlardan
Sorumlu Yönetim Kurulu Üyesi Hamit
Altıntop da izledi. Ay-yıldızlılar, yarın saat
17.00'de yapacağı antrenmanla hazırlık-
larını sürdürecek. >>İHA
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Afyon Merkez
32°

Sultandağı Gençlik Kampı,
gençlere unutulmaz anılar yaşattı
Gençlik ve Spor Bakanlığı tarafından 31 Mayıs - 2 Haziran

2024 tarihleri arasında düzenlenen Sultandağı Gençlik
Kampı, 192 gencin coşkulu katılımıyla gerçekleşti.

Kamp, gençlerin çeşitli etkinliklerle dolu dolu
vakit geçirdiği, unutulmaz anılarla dolu bir
etkinlik oldu.

GENÇLER İÇİN RENKLİ VE 
EĞLENCELİ ETKİNLİKLER

Sultandağı'nın eşsiz doğasında gerçekleştirilen
kamp, katılımcı gençlere Paintball, Survivor Parkuru,
Okçuluk, Futbol, Basketbol, Voleybol, Mini Golf,
Geleneksel Sokak Oyunları, Masa Tenisi ve Bisiklet gibi
çeşitli etkinliklerle eğlenceli ve hareketli anlar yaşattı.
Doğa yürüyüşleri ve sportif faaliyetler sayesinde gençler,
hem bedensel hem de ruhsal olarak yenilenme fırsatı
buldu.

SPOR VE EĞLENCE BİR ARADA
Kampta düzenlenen etkinlikler arasında yer alan paint-
ball ve survivor parkuru, gençlerin takım ruhunu ve
stratejik düşünme becerilerini geliştirmelerine katkı
sağladı. Okçuluk, mini golf ve geleneksel sokak oyunları
gibi etkinlikler ise, gençlerin farklı spor dallarını deney-
imlemelerine olanak tanıdı. Futbol, basketbol ve voley-

bol maçları ise gençlerin rekabetçi ruhunu canlandırdı ve
eğlenceli anlar yaşattı.

AFYONKARAHİSAR GENÇLİK VE 
SPOR İL MÜDÜRÜ İSMAİL HAKKI 

KASAPOĞLU'NDAN GENÇLERE DESTEK
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, kampı ziyaret ederek gençlerle bir araya
geldi. Kasapoğlu, gençlerin enerjisinden ve katılımından
duyduğu memnuniyeti dile getirerek, gençlere yönelik bu
tür etkinliklerin artarak devam edeceğini belirtti. Ayrıca,
gençlerin spor ve sosyal etkinliklerle kendilerini
geliştirmelerinin önemine vurgu yaptı.

UNUTULMAZ ANILARLA DOLU BİR KAMP
Sultandağı Gençlik Kampı, katılımcı gençler için
unutulmaz anılarla dolu bir etkinlik oldu. Birbirinden
eğlenceli ve öğretici aktivitelerle dolu geçen kamp,
gençlerin yeni arkadaşlıklar kurmalarına ve farklı
deneyimler yaşamalarına olanak tanıdı. Kampın
sonunda gençler, unutamayacakları anılar ve
dostluklarla ayrıldı. >>İHA

Afyon’un tarihi ve turistik yerlerine
ulusal medyadan büyük ilgi 

Afyonkarahisar Valiliği himayelerinde Zafer Kalkınma Ajansı 
koordinesinde Afyonkarahisar’a gelen uluslararası televizyon kanalları ve

haber ajansları temsilcisi basın mensupları ve influencerlar Vali Kübra
Güran Yiğitbaşı ve AKÜ Rektörü Mehmet Karakaş ile bir araya geldiler. 

Uluslararası televizyon kanalları, haber ajansları ve influ-
encerlerden oluşan 25 kişilik ekip, 3 gün süren gezilerde
Afyonkarahisar’ın tarihi ve turistik yerlerini inceleyerek
şehrin tanıtımına destek verdiler. Gezilerin ardından
Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran Yiğitbaşı ve AKÜ
Rektörü Mehmet Karakaş ile bir araya gelen heyet
Afyonkarahisar'ın gizemli atmosferini keşfetmek üzere
yola çıktıklarını ve şehrin doğal güzelliklerinin arasında
dolaşırken, tarihin derin izlerini keşfettiklerini aynı zaman-
da Kalelerin, mağaraların ve termal kaynakların büyüleyi-
ci güzelliklerini deneyimlediklerini ifade ettiler. Vali Yiğitbaşı
ise basın mensuplarıyla birlikte ileriye yönelik turizm hede-
flerini konuştuklarını belirterek, ilgilerinden dolayı tüm

basın mensuplarına teşekkür etti. Vali Yiğitbaşı, “
Valiliğimiz himayelerinde Zafer Kalkınma Ajansı koordi-
nesinde Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı
Afyonkarahisar Bölge Müdürlüğü, Afyon Kocatepe Üniver-
sitesi (AKÜ), Türkiye Turizm Tanıtım ve Geliştirme Ajansı
(TGA), Zafer Turistik Otelciler ve İşletmecileri Derneği
(ZAFTODER) desteğiyle şehrimize gelen uluslararası
televizyon kanalları ve haber ajansları temsilcisi basın
mensupları ve influencerlarla bir araya geldik. Basın men-
suplarımızın katkıları ve sorularıyla zenginleşen buluşma-
da, mevcut çalışmalarımız ve ileriye yönelik turizm hede-
flerimiz üzerine konuştuk. Katılım gösteren tüm basın
mensuplarına teşekkür ederim”  dedi. >>HÜDAYİ ACAR

AK Parti Milletvekilleri
Kızılcahamam kampına katıldı

AK Parti Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
liderliğinde "31. İstişare ve Değerlendirme Toplantısı" 

düzenlendi. Düzenlenen toplantıya Afyonkarahisarlı Milletvekilleri
Ali Özkaya, İbrahim Yurdunuseven ve Hasan Arslan’da katıldı. 

AK Parti 31'inci İstişare ve
Değerlendirme Toplantısı cumartesi
günü gerçekleştirilen oturumla

başlarken toplantının ilk gününde  2024
yerel seçimleri ve Parti’nin  bölgelerde aldığı
oy oranları detaylı şekilde masaya yatırıldı.
AK Parti'nin kongre takvimi de oluşturul-
maya çalışılıyor. Normalde AK Parti'nin
olağan kongresinin bu yıl içinde yapması
planlanıyordu ancak 2025 yılının sonbahar
döneminde yapılabileceği ifade ediliyor.
Kongre süreci öncesinde Türkiye buluşmaları
etkinliği gerçekleştirilecek. Bu buluşmaların
farklı illerde yapılması bekleniyor. Bu buluş-
malar, il ve ilçe kongrelerine hazırlık toplantısı
olarak değerlendirilirken Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan'ın da bu etkinliklere
katılması bekleniyor. Eylül ve ekim aylarından
sonra il ve ilçe teşkilatlarının kongreleri
başlayacak. 2025 yılının sonbahar dönemine
doğru ise AK Parti'nin olağan kongresini yap-
ması bekleniyor. >>MEVLÜT TINAS

AFYAŞAD “Filistin’de ve Gazze’de zulme
son” konulu şiir yarışması düzenledi

AFYAŞAD Başkanı Muharrem Günay,
“amacımız Türk toplumunda, Filistin ve
Gazze’de kadın, çocuk ayrımı gözetilmeden
uygulanan soykırım ve zulüm hakkında farkın-
dalık oluşturarak. Filistin ve Kudüs’ün Türk ve
İslam tarihindeki yeri ve önemi hakkında bilgi
sahibi olan, milli, insani ve İslami değerlere
bağlı, okuyan, araştıran bir nesil yetişmesine
katkı sağlamaktır” dedi.

GAZZE’Yİ VE KUDÜS’Ü
SAVUNMAKLA AFYONKARAHİSAR’I

SAVUNMAK AYNI ŞEY
Günay, yapmış olduğu açıklamada:
“Yeryüzünde kutsal sayılan üç mescitten birisi
ve aynı zamanda Müslümanların ilk kıblesi olan
Mescid-i Aksa’nın bulunduğu bu mübarek
toprakları savunmakla, Afyonkarahisar’ı,

Ankara’yı Mersin’i savunmak arasında hiçbir
fark yoktur. Bizim için Karabağ, Kıbrıs ve
Afyonkarahisar neyse Filistin ve Kudüs’te odur
biz Türkiye’nin savunmasının Gazze’den,
Filistin’den başladığına inanıyor, katil ve terör
devleti Siyonist İsrail ile daha etkili mücadele
edilmesini savunuyoruz” dedi. Yarışmada
1.Gelen eser sahiplerine ortaokul ve lise dalın-
da ayrı ayrı 1 (bir) küçük altın, 2. ve 3. olan
eserlere ise 1 (bir adet) gram altın verilecektir.
AFYAŞAD’ın duruma göre ödülleri artırma ve
eksiltme hakkı vardır. Ödül töreninin yeri ve tar-
ihi ayrıca bildirilecektir. Son katılım tarihi 27
Mayıs 2024 olan şiir yarışmasına katılacaklar
şiirlerini AFYAŞAD’ın afyonkarahis-
arafyaşad@gmail.com adresine meil ile gön-
derecekler.  >>HÜDAYİ ACAR

İlimizde en çok kültür 
programı düzenleyen sivil

toplum kuruluşlarının
başında yer alan

Afyonkarahisar Yazarlar ve
Şairler Derneği “AFYAŞAD”;
ilimiz genelindeki tüm resmi

ve özel ortaokul ve lise 
öğrencilerinin katılacağı 

“FİLİSTİN’DE VE GAZZE’DE
ZULME SON” konulu şiir

yarışması düzenlendi.


